
Afd. 6 - Bestyrelsesmøde nr. 1   2018-19, mandag den 21. januar kl. 14.30 
 
Indkaldt var: Linda, Pialucia, Anne-Grethe 
 
Mødet blev afholdt hos Anne-Grethe Arnkilgade 1. 1 tv 
 
Referent: Anne-Grethe 
 
Dagsorden: 
 
Velkommen i bestyrelsen og lidt snak om arbejdet og opgavefordeling 
Fået en snak om arbejdet og om de møder der holdes årligt hos Søbo. 
 
Opgaver inden næste afdelingsmøde: 

- Gennemgå og tilrette reglerne for afdelingen, herunder udeplads, kun gasgril, 
- Amt se sidste årsmøde og indføje, hunde på besøg, hunde passes max. 7 dage, 

og kun hvis de ikke larmer, brug af boremaskine eller andre støjende maskiner 
må kun foregå i følgende tidsrum 9-12, 14-19, alle dage 

-  Pialucia udarbejder et oplæg til næste møde. 
 

- Åbning af udeplads - overveje tanker herom til næste møde. 
 

- Skrivelse til alle om brug af fælles nyttehave i krukkerne. 
- Af hensyn til vasketøj der hænger tæt på grill, give besked hvis der grilles, ved 

at den der hænger tøj op ligger sit navn ved grilplads, så det kan fjernes inden. 
 
Skal suppleanter Indkaldes til næste møde? Enighed om at de indkaldes. 
Hvis et bestyrelsesmedlem er fraværende kan en suppleant stemme, ellers har 
vedkommende kun taleret. 
Ved kommende affaldssortering udleveres tykke grønne poser til madaffald og evt. 
lukket spand til affald. 
 
Der er ønske om der igen kommer flere snore op i lille tørrerum. 
I dette rum må beboere i nr.1 have ting  i relation til vask under bordet da der ikke 
er direkte adgang til kælder (vedtaget langt tilbage) 
 
 
 



Generelt lave en skrivelse til alle om udeplads, husk at rengøre vaskemaskine, 
tørretumbler, sortering affald. 
Hvis trappevask ikke ok, ring til Søbo, hvis der ses rotter ring til Søbo. 
Strøtanker i vedlagte forslag til fremtid ser vi på senere  
Evt.: Fået en god snak første gang bestyrelsen holdt møde. 

 
 
 
 

 
 
 
 


